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Sammanfattning 
Malmö stad har i huvudsak ingen erinran mot förslaget. 

Yttrande 
Det är förståeligt att samhälls- och teknikutvecklingen påverkar postmarknaden och dess ak
törer. I takt med minskad mängd brev och med allt högre- och säkrare- andel digital post
hantering kommer behovet av övernattsbefordran av brev att minska. 

Då en hög andel av i vart fall de regionala breven likväl bedöms komma fram övernatt, blir 
verkan av det nya förslaget kanske i praktiken inte så kännbar för många. Dock att, som Sve
riges kommuner och landsting (SKL) uttalat i utredningen, kommer kommuner alltid att vara 
i behov av övernattsbefordran i brådskande ärenden och av väl fungerande posttjänster då 
känsliga uppgifter, som inte ännu av säkerhetsskäl kan sändas digitalt, måste befordras. 

I sammanhanget får dock inte glömmas bort att en kommun även framdeles ständigt har att 
kommunicera med kommunmedlemmar som kan ha helt olika förutsättningar vad gäller till
gång till digitala utrustning, kunskap, fysiska förutsättningar och ålder m m. Behov att kunna 
kommunicera snabbt och säkert "analogt" kommer alltid att kvarstå. Även om förståelse 
finns för förslaget är det svårt att inte uppfatta det som en försämring beträffande servicen 
för avsändarna, något som förvisso vägs upp av andra fördelar som mindre miljöpåverkan 
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